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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit ér az elhalasztott korrekció?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügyi miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Közeledve az újesztendőhöz bizonyára sok, kisnyugdíjas várja már a januári
korrekciós nyugdíjemelést . Sajnos hiába. A még 2005-ben, elfogadott a nyugdíjak korrekciós
célú emelésérő l szóló törvényt a kormányzat egyik legnagyobb sikereként tüntette fel . Ennek
fényében még érdekesebb, hogy mi lehetett az oka annak, hogy idén mégiscsak a korrekci ó
felfüggesztéséről döntött a Tisztelt Ház .

A kormányzati döntés következményeként 970 ezer nyugdíjas kénytelen jelent ős
veszteségeket elszenvedni, mindamellett, hogy várhatóan 2007 után ismételten csökkenni fo g
a nyugdíjak vásárlóértéke.

Tisztelt Miniszter Asszony !

Kérdéseim tehát :

A minisztérium számításai szerint mekkora veszteséget kell elszenvednie eg y
kisnyugdíjasnak a korrekció elhalasztása következtében?

Összességében mennyi pénzt takarított meg a kormány az elhalasztott korrekcíóval ?

Várom válaszát!
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